
Jeg har efter 45 år med røg skiftet til damp. Det er nu 5 år siden og jeg ønsker ikke at stoppe med 

damp. Jeg har været indlagt på flere sygehuse Herning Viborg Holstebro og ALLE steder har jeg 

dampet med lægers tilladelse fordi det er uskadelig!! Først nu hvor loven er ændret må jeg 

ikke.Beklager siger de samme læger vi er nu nødt til at forbyde det. Det er hjernedød politik og kun 

fordi I støtter nicotinel som ikke er forbudt. tænk jer om!!!  
 
Inger Hvam 
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